公共厨房管理规定
-留学生宿舍楼配有公共厨房，为留学生共同使用。
-请各位留学生爱护厨房配备的水电设施、微波炉、电磁炉等各项设施设备，并要合理使用，不得擅自拆卸、改装、损坏或占为己用，违者照价赔偿，并处以一定罚款。
-厨房设施出现故障时，请及时报告留学生科，以免影响使用，属人为损坏的要照价赔偿，并处以一定罚款。
-注意保持厨房清洁卫生，使用完电器和设备后应及时清理个人物品及残留垃圾，以免影响他人使用。
-使用厨房排水设施时请注意不要造成堵塞。

-请节约用水用电。

Rules on Management of the Public Kitchen
1.The public kitchen in international student dormitory is for all international students.

2.Please take good care of all facilities in the kitchen, such as the basic components, microwave ovens, induction cookers, etc. and use them fairly. Unauthorized dismantlement, refitting, damaging, or appropriation is prohibited. The violator has to compensate and be amerced.

3.In case of any breakdown of facility in the kitchen, please inform the Dormitory Management Center promptly. Artificial damaging should be compensated, and the violator amerced.

4.Please maintain the cleanliness of the kitchen. After using facilities of the kitchen, please put away all personal belongings and clean up the leftover to avoid affecting others.

5.Please avoid any action would lead to obstruction in the drainage.

6. Economize on water and electricity.

